
 
 

Motie: Verkeersproblematiek in Lindenholt verdient serieus onderzoek 

 

Raadsvergadering: 28 februari 2024 

Agendapunt 7.6 – Verkeersproblematiek en luchtkwaliteit Lindenholt 

1e indiener: B. Marković (SP) 

2e indiener: M. Maas (PvdA) 

3e indiener: F. de Gram (PvdD) 

4e indiener: P. Eigenhuijsen GewoonNijmegen.nu) 

 

De gemeenteraad van Nijmegen, in vergadering bijeen op 28 februari 2024 

 

Constaterende, dat: 

1. Wijkvereniging De Meeuwse Acker en het Bewonersoverleg Lindenholt (BOL) een oproep doen om het 

leefklimaat in Lindenholt te verbeteren, in het bijzonder de aanpak van de luchtkwaliteit, leefbaarheid, 

verkeersveiligheid en verkeersoverlast op de IJpenbroekweg; 

2. Op 12 juli 2023 een petitie is aangeboden door deze wijkorganisaties, met 265 handtekeningen; 

3. De bewoners hierbij de volgende voorstellen doen om de verkeersoverlast aan te pakken: 

a. Het versmallen van de IJpenbroekweg naar twee rijstroken; 

b. Een knip voor snelverkeer (auto’s en motoren) bij de zuidkant vanaf het Takenhofplein (t.h.v. 

afslag naar St. Agnetenweg) en aan de noordkant vanaf kruispunt Neerbosscheweg (t.h.v. afslag 

naar Horstacker); 

 

Overwegende, dat: 

1. Er de afgelopen jaren grote ontwikkelingen hebben plaatsgevonden die effect hebben op het verkeer in 

Lindenholt, bijvoorbeeld de opening van de Oversteek in 2016; 

2. De geplande P&R-voorziening bij het Mondial College waarschijnlijk tot verkeerstoename in Lindenholt 

zal leiden; 

3. De IJpenbroekweg nooit is bedoeld als doorgaande weg, maar als wijkontsluitingsweg; 

4. De IJpenbroekweg momenteel een sluiproute is voor gemotoriseerd verkeer dat niet over de S100 wil gaan; 

5. De IJpenbroekweg vooral voor bewoners van Lindenholt belangrijk is om het Winkelcentrum Dukenburg te 

bereiken, en niet voor bezoekers van elders, omdat bezoekers via de S100 en de A73 kunnen rijden; 

6. Versmalling van de IJpenbroekweg geen gevolgen heeft voor de bereikbaarheid van de hulpdiensten, omdat 

deze ook via de Graafseweg kunnen rijden; 

7. Er weliswaar weinig verkeersongevallen zijn geweest, maar bewoners wel veel bijna-ongevallen constateren 

die niet zijn meegenomen in de cijfers waar het college zich op baseert; 

8. Het onwenselijk is om te wachten met maatregelen tot er wel een ongeval plaatsvindt; 

9. Nijmegen bewonersparticipatie hoog in het vaandel heeft staan; 

10. De door de buurtbewoners voorgestelde maatregelen het daarom verdienen om op zijn minst serieus 

onderzocht te worden; 

11. De netwerkvisie pas op z’n vroegst in het najaar van 2024 te verwachten is; 

 

Roept het college op: 

1. De door wijkvereniging De Meeuwse Acker en het Bewonersoverleg Lindenholt voorgestelde maatregelen 

ter bestrijding van verkeersoverlast te onderzoeken op effectiviteit, doelmatigheid, proportionaliteit en de 

bijbehorende financiële kosten; 

2. Hierover voor het zomerreces te rapporteren aan de raad; 

 

SP   PvdA  PvdD  Gewoon Nijmegen.nu  GroenLinks 

B. Marković M. Maas F. de Gram P. Eigenhuijsen 
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